

May 13, 2015

NOTICE OF MEETING

STANDING COMMITTEE ON ESTIMATES AND FISCAL POLICY

The Standing Committee on Estimates and Fiscal Policy will meet in the Chamber of the Legislative Assembly on the following dates:

- Thursday, May 14, 2015, following the adjournment of the House until 2:20 p.m., and from 7 p.m. until 10 p.m.,
- Friday, May 15, 2015, following the adjournment of the House until 2 p.m.

By order of the Chair.

AGENDA

Thursday, May 14, 2015:

- Main Estimates 2015-2016: Department of Social Development;
- Main Estimates 2015-2016: Office of the Premier;
- Main Estimates 2015-2016: Executive Council Office (including Voices of New Brunswick Women Consensus-Building Forum);
- Main Estimates 2015-2016: Premier's Council on the Status of Disabled Persons.

Friday, May 15, 2015:

- Main Estimates 2015-2016: Department of Education and Early Childhood Development;
- Main Estimates 2015-2016: Department of Social Development.

Shayne Davies
Clerk Assistant and Clerk of Committees

The members of the Committee are: Mr. Bernard LeBlanc, Mr. Bourque, Mr. Albert, Mr. Bertrand LeBlanc, Ms. LeBlanc, Mr. Roussel, Mr. Chiasson, Mr. Jody Carr, Mr. Crossman, Mr. Higgs and Mr. Wetmore.

le 13 mai 2015

AVIS DE RÉUNION

COMITÉ PERMANENT DES PRÉVISIONS ET DE LA POLITIQUE BUDGÉTAIRES

Le Comité permanent des prévisions et de la politique budgétaires se réunira à la Chambre de l'Assemblée législative aux dates suivantes :

- le jeudi 14 mai 2015, après l'ajournement de la Chambre jusqu'à 14 h 20, et de 19 h à 22 h ;
- le vendredi 15 mai 2015, après l'ajournement de la Chambre jusqu'à 14 h.

Par ordre du président.

ORDRE DU JOUR

Le jeudi 14 mai 2015 :

- prévisions budgétaires 2015-2016 du ministère du Développement social ;
- prévisions budgétaires 2015-2016 du Cabinet du Premier ministre ;
- prévisions budgétaires 2015-2016 du Bureau du Conseil exécutif (y compris le Forum de concertation les voix des femmes du Nouveau-Brunswick) ;
- prévisions budgétaires 2015-2016 du Conseil du Premier ministre sur la condition des personnes handicapées.

Le vendredi 15 mai 2015 :

- prévisions budgétaires 2015-2016 du ministère de l'Éducation et du Développement de la petite enfance ;
- prévisions budgétaires 2015-2016 du ministère du Développement social.

Shayne Davies,
greffier adjoint de la Chambre et greffier
principal aux comités

Les membres du comité sont les suivants : M. Bernard LeBlanc, M. Bourque, M. Albert, M. Bertrand LeBlanc, M^{me} LeBlanc, M. Roussel, M. Chiasson, M. Jody Carr, M. Crossman, M. Higgs et M. Wetmore.